
Havpadlerne Færder 
 

Referat Styremøte 22. august 2024 kl. 1800 - 2100.  
Sted: Nøtterøy videregående skole (Møterom NVS)  
 
Møteleder:  Heidi Grov 
Referent: Kristine 
Bevertning: Tone 
 

 
Tilstede 

 
Kristine, Ole Magnus, Egil, Tone, Hans Petter og Heidi 
Grov 

 

Sak nr.   
Ansvarlig 

 Godkjent innkalling og saksliste  

 De to forrige referatene er rettet og godkjent  
(Referat 13/6-24 og ekstramøte bygg 7/8-24) 

 

 Epost gjennomgått  

42/24 Økonomigjennomgang 

• Status på økonomien er omtrent like det den var før 
sommeren (totalt 1 783 212). Burde vi ikke egentlig 
ha litt mer på konto nå etter kurssesongen? 

• Dokumentasjon om tildeling og utbetaling fra 
Sparebankstiftelsen er gitt i mail 

 

43/24 Kurssituasjonen 
Ingen avlyste kurs, men noen med få deltagere 
Vi trenger noen bedre regler ved avlysning, slik at det ikke er 
vi som går i minus. Tas opp når vi har en ny 
betalingsløsning som kan håndtere dette.  

 
 

44/24 Surfski hos HPF 
Starte med et grunnkurs, evt kjøpe noen ski.  
Begynner neste år og må også huskes til årsmøte. 

 
Ole M 

45/24 Kajakk og utstyr 

• Noen ødelagte årer blir limt 

• Plastkajakker fikses i løpet av vinteren 

  
Ole M 
 

46/24 Status turplanen  

• Samlingen på Mølledammen ble avhold, men kun 10 
frammøtte 

• Bohuslenturen bør ha minst 2 turledere, så en nr 2 
etterlyses 

• Vi har litt problemer med å få 2 turledere/tur, men det 
er ikke alltid nødvendig. Viktigst når det er pent vær 
på begge sider av sommerferien 

• Torsdagstur kjøres ut oktober og deretter går vi over 
til annenhver lørdag, slik vi gjorde sist vinter 

• AL turer må annonseres og reklameres for i god tid 
for at vi skal få med AL’ene 
 
 

 
 
 
Egil 



Havpadlerne Færder 
 

47/24 Nybygg  

• Nina Stenbakk har sagt ja til å være med i 
byggekomiteen  

• Byggesøknad er sendt, men vi vet ikke hvor lang tid 
det vil ta. 

 

 Eventuelt 

• Design Kayaks er på salg, men vi ser ikke at vi 
trenger nye kajakker og det er feil tidspunkt å bruke 
penger på. 

• Det var spørsmål fra AL samlingen om vi kan kjøpe 
inn tørrdrakter. Vi ønsker ikke å ha dette tilgjengelig 
fordi det krever mye vedlikehold. Kan heller vurdere å 
la folk padle i neopren, ull og vindtett. 

• Heidi har meddelt valgkomiteen om at hun ikke 
ønsker gjenvalg, så vi må tenke på en erstatter. 

• AL samling 31.oktober 2024 på Flykafeen. Heidi 
bestiller. 

• Vi undersøker om vi kan ha noen bassengtreninger i 
et større basseng, f.eks Bakkenteigen 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Heidi, Ole M 
 
Egil 

 Neste styremøte 19. september 2024 på NVS.  

 


